
Generalforsamling Fredericia Fotoklub den 22. februar 2024 

REFERAT 
 

 

1. Valg af dirigent. 
 

Jens Schau foreslås af bestyrelsen og blev valgt. 
 

2. Formandens beretning. 
 

Anders fremlagde sin beretning, der blev godkendt. 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til generalforsamlingens 
godkendelse. 
 

Kim fremviser regnskabet på projektoren og gennemgår det i korte træk. 
Kim har medbragt kopier til uddeling. 
Forsamlingen godkendte regnskabet. 

4. Fremlæggelse af budgetoverslag. 
 

Kim fremlægger budgetoverslaget og gennemgår det i korte træk. 
Der blev stillet et par spørgsmål til budgettet 
Kim medbringer kopier til uddeling på bordet. 

5. Fastlæggelse af næste års kontingent ud fra bestyrelsens forslag. 
 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent. 
 

Efter afstemning, blev det vedtaget at hæve kontingentet til kr. 500.- fra 2025 
 

6. Valg til bestyrelsen: 

7. Valg af to bestyrelsesmedlemmer i lige år, hver for en toårig periode. 
På valg i år er: Klavs Lind og Thomas Eriksen. 
 

Ingen af de to ønsker at genopstille. 
Klavs ønsker at stille op til suppleant i stedet. 
Thomas ønsker at udtræde af bestyrelsen. 
 

Der er to nye kandidater, der stiller op til bestyrelsen: 
 

8. Kim Borup 
Torben Abrahamsen 
 

9. De blev begge valgt til bestyrelsen. 
  

10. Valg af tre bestyrelsesmedlemmer i ulige år, hver for en toårig periode.  
(Ikke aktuel i år – og punktet udgår derfor) 
 

Punkt 8 udgår, da det kun gælder i ulige år. 



11. Valg af to bestyrelsessuppleanter, hver for en ét årig periode. 
På valg er: Kim Borup Matzen og Torben Abrahamsen. 
 
 
 

Bestyrelsen foreslår: 
 

Klavs Lind 
Karlo Rasmussen 
 

Der var ingen andre kandidater 
Begge blev valgt som suppleanter. 
 
 

  

12. Valg af en bilagskontrollant, for en ét årig periode. 
På valg er: Kurt Aulbjerg. 
 

Punktet blev flyttet til efter at ændringsforslag til vedtægterne er behandlet. 
 

Efter behandling af ændringsforslagene blev Kurt Aulbjerg genvalgt som 
bilagskonrtrollant. 
 

13. Indkomne forslag. 
 

Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være 
bestyrelsen i hænde senest 14 dage før generalforsamlingen.  
 

Der er ikke indkommet nogle forslag fra medlemmerne.  
 

Bestyrelsen har en række forslag til ændringer af foreningens vedtægter, så de 
bliver mere tidssvarende. Se bilag med de fem ændringsforslag og de endeligt 

vedtagen ændringer vedhæftet dette referat.  
 

Bestyrelsen (Finn) fremlægger de enkelte forslag til vedtægtsændringer – og der 

stemmes for hvert af de fem forslag. 
 

Forslag 1 blev vedtaget med ændring.  
Forslag 2 blev vedtaget med ændring. 
Forslag 3 blev vedtaget med ændring. 
Forslag 4 blev vedtaget 
 

Forslag 5  

14. Eventuelt. 
(Under dette punkt kan der ikke stilles forslag til beslutning) 
 

Forsamlingen høres, om der er nogle ting, man gerne vil drøfte eller fremlægge. 
Bestyrelsen takker Thomas for sin tid i foreningens bestyrelse. 
Dirigenten afslutter generalforsamlingen. 
Bestyrelsen takker Jens for sin indsats 
Anders siger derefter tak til forsamlingen og indbyder til kaffe og kage! 

 
Referat Klavs Lind 


